
                   STYREMØTE – Referat 
 

 

Dato/tid:  22.04.2025 kl 1900 

Sted:  Klubblokalet 

Til stede: Terje Håkonsen, Hans Marius Mastermo, Tor Lian, Per Kyrre Hall,  

Rita Pedersen, Daniel Korsvik, Ole Håkon Stien, Mats Thomassen, Marika 

Trones og Torbjørg Myhre 

Ikke møtt:  Tore Bakkejord 

Sak  Ansvar Frist 

19/25 Utvalgsmedlemmer lagt fram for styret. 
 
Kvinneutvalget: leder Marika Trones 
Ine Marie Ravn Andersen 
Rita Pedersen 
Tonje Kristin Olsen 
Tine Grønvold 
Renate Bjørnø Hundnes 
(Simone Pedersen) 
 
Fiskeutvalget: leder Daniel Korsvik 
Ronny Holthe 
Rolf Lorentsen 
Joakim Jensen 
Magnus Høgås 
Øyvind Mehus 
Torleif Frøysa 
 
Fuglhundutvlaget: leder Marika Trones 
Renate S. Hæg 
Konstatin Baykalov 
Tina Michalsen 
(Steffen W. Trones) 
(Natalia Todorova) 
(Jørn Sture Nilsskog) 
(Kristoffer Michalsen) 
(Kristian Müller) 
(Karl-Petter Grønli) 
(Tobias Storvoll) 
 
Eiendomsutvalget: Leder : Ole Håkon Stien  
Nestleder : Tor lian 
Laila: Renate Hæg og Martin Strand  
Virvatne : Per Kyrre hall 
Hestneset : Konstantin Baykalov 
Strøm ekspert : Terje Boten 
 
 

  



Leirdueutvalget: Leder: Hans Marius Støre Mastermo 
Torfinn Swan Forsbakk 
Magnus Langmo 
Hans Olav Bjelvin 
Kjetil Laugsand 
Nayef Kadoura 
Tomas Olsen 
Bjørn Peder Andersen 
 
Ungdomsutvalget: 
Rita Susann Pedersen (ungdomsleder) 
Simone Pedersen 
Tine Grønvold 
 

20/25 Skuring og boning av gulv på klubblokalet – vedtatt 
Vaskeavtale fås på plass 

 
Terje 

 

21/25 Leirduebanen 
Prisliste oppdateres og legges ut på hjemmesida. 
 
Hans Marius redegjorde for investerinngssøknad for 
oppgradering på Mangholmheia. Tot. Investering kr 145000,- . 
Enst. vedtatt 
 
Komplettering av akustikkanleggene for overgang til duekort. 
Med sponsorinntekter og salg av gamle Nasta-maskinene, 
 vil estimerte kostnader være ca. kr 82000,-  
Enst. vedtatt 

 
Hans Marius 

 

22/25 Fuglhund 
Det lages en nødløsning inntil videre ang. foravtalen med Troll 
 
Marika reiser på Fuglhundtinget 14.06.25 
 
Det kjøpes inn blomster + kake til vinnere i Arcktic Cup 

 
Per Kyrre 

 
 
 

 
Marika 

 

23/25 Harahaugstua skal selges, og Rana JFF har forkjøpsrett. 
Vi ønsker å videreføre forkjøpsretten, samt dialog med ny eier. 

Terje  

24/25 Jektastranda: 
Det sjekkes med grunneier om mulighet for utvidelse av tom 

Terje  

25/25 Revelåga elveierlag er opphørt og overført til Rana JFF 
Nytt elveierlag må på plass 

 
Terje 

 

Møtet avsluttet: kl 2130 

Referent Torbjørg 

 

Neste møte: 17.06.25 


